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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 29. 09. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     11.15 h  
   
Prítomní:            31 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Ing. Štefan Škríp, neskorší príchod 
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora mesta 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorkyňa mesta pre občanov a médiá 
                              Mgr. Barbora Bajgarová – riaditeľka sekretariátu prednostu MsÚ 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru   
         Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
   Ing. Petra Briatková – referentka správy majetku MsÚ 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPO a S    

Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Ing. Peter Paulík - riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   

Ing. Ján Ďuračka – konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
Otvorenie 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského zastupiteľstva v  

Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených zástupcov 
jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  televízie, 
hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 29 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 
  

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Katarína 
Čičmancová a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Helenu Dadíkovú a MUDr. Jozefa 
Loju, CSc.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
PaedDr. Eleonóra Porubcová - predsedníčka,  
Mgr. Ľubomír Vida – člen,  
Ing. Ivan Vaňo – člen.  
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 305/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa ďalej informoval, či niekto z prítomných nemá návrh na 
doplnenie programu. Keďže nikto nedoplnil program, dal hlasovať o predloženom návrhu 
programu.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1.  Otvorenie  
2. Správa SAD Prievidza, a.s., o použití finančných prostriedkov v MHD Prievidza za 

obdobie január – august 2009 
3. Informácia z rokovaní odbornej komisie na posúdenie návrhu textu zmluvy so 

spoločnosťou ROC Prievidza, a.s.   
4. Informácia z rokovaní odbornej komisie na posúdenie odpredaja 11 692 akcií mesta 

Prievidza v spoločnosti PTH, a.s., a návrhu zmluvy so spoločnosťou VNG Slovakia, 
s.r.o., Bratislava, o ich odkúpení 

5. Postúpenie práv a povinností mesta Prievidza ako investora – stavebníka k vodnej 
stavbe „Rekonštrukcia kanalizácie na uliciach T. Milkina a J. G. Tajovského v Prievidzi“ 
na Stredoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a.s. 

6. Petícia občanov proti vybudovaniu bytových domov na ulici Malookružná  
7. Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 
8. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
9. Rôzne 
10. Diskusia pre občanov  (od 10.00 h do 11.00 h) 
11. Interpelácie poslancov  
12. Záver 
 
 
 
P r o g r a m   bodu č. 9 –  „   R ô z n e   “ 
1. Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 223/09 – zmluva o postúpení práv a prevzatí    
     záväzkov so spoločnosťou HBP, a.s. 
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2.  Informácia týkajúca sa vyučtovávania poskytnutých finančných prostriedkov 
     športovými klubmi 
  

K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 306/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 30 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 - 
Správa SAD Prievidza, a.s., o použití finančných prostriedkov v MHD Prievidza za 

obdobie január – august 2009 
 
 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, informoval o použití finančných prostriedkov 
mesta Prievidza v MHD a uviedol, že došlo k poklesu prepravovaných osôb v medziročnom 
porovnaní. V mesiaci september 2009 došlo tiež k zníženiu tržieb najmä z dôvodu úhrady 
cestovného prepravovaných osôb čipovou kartou, pri ktorej je cena lístka nižšia. 
 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, uviedol, že pri predkladaní materiálu MsR, bola 
vznesená požiadavka, či by mohla MHD jeden deň v roku premávať bezplatne. SAD 
Prievidza, a. s., o tejto možnosti zatiaľ neuvažovala, a však vhodnou príležitosťou by mohlo 
byť zaradenie do prevádzky autobusov na plyn. Ďalšou požiadavkou bolo, či by na 
niektorých (nie plne vyťažených spojoch) nemohol premávať menší autobus. V súčasnosti 
malý autobus jazdí do chatovej oblasti Púšť a tiež vypomáha iným spojom. Na stretnutiach 
s obyvateľmi bola tiež vznesená požiadavka na výstavbu nových zastávok, tie nie sú zatiaľ 
plánované, ale je možné zrealizovať ich výstavbu po dohode s odborom výstavby a RR. 
 MsZ uznesením č. 307/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu 
SAD, Prievidza, a.s.  
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
  

- k bodu 3 - 
Informácia z rokovaní odbornej komisie na posúdenie návrhu textu zmluvy so 

spoločnosťou ROC Prievidza, a.s. 
 
  Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, zrekapituloval všetky kroky vykonané 
v rámci vypracovania nájomnej zmluvy so spoločnosťou R. O. C. Prievidza, a. s. Následne 
informoval o závere komisie, a to, že komisia odporúča podpísať primátorovi mesta 
predložený návrh zmluvy. 
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a uviedla, že odborná 
komisia odporučila zapracovať do pôvodného návrhu zmluvy niektoré pripomienky a až po 
ich zapracovaní odporúča komisia nájomnú zmluvu podpísať, a však o týchto pripomienkach  
sa vôbec nehovorilo.  
 Po diskusii ohľadom zapracovania pripomienok komisie do zmluvy MsZ uznesením 
č. 308/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice,  schválilo uzatvorenie zmluvy so spoločnosťou R. O. 
C. Prievidza, a. s., so zapracovaním pripomienok. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 2 poslanci proti, 2 poslanci sa zdržali   
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- k bodu 4 - 

Informácia z rokovaní odbornej komisie na posúdenie odpredaja 11 692 akcií mesta 
Prievidza v spoločnosti PTH, a.s., a návrhu zmluvy so spoločnosťou VNG Slovakia, 

s.r.o., Bratislava, o ich odkúpení 
 
  Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o rokovaní odbornej komisie 
na posúdenie odpredaja 11 692 akcií mesta Prievidza v spoločnosti PTH a skonštatoval, že 
komisia odporúča predaj akcií až v prípade, že bude ukončený súdny spor medzi mestom 
Prievidza a THM Inkasná. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala, že pred ukončením zasadnutia 
komisie požiadala o vypracovanie podkladového  písomného materiálu o stave majetku 
spoločnosti s uvedením  dôvodov, prečo predať, prípadne nepredať tieto akcie. 
 Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, sa informoval, či sú akcie obchodovateľné a či 
je na ne zriadené predkupne právo. Ing. Vladimír Meszároš, člen predstavenstva PTH, a. s., 
uviedol, že akcie nie sú verejne obchodovateľné, ale ja na nich predkupné právo akcionárov. 
Spoločnosť VNG na akcie mesta Prievidza a opačne. 
 MUDr. Gabriel Šimko, MPH, informoval, že komisia odporúča akcie odpredať po 
podpise zmluvy medzi spoločnosťami ENEL a HBP, a. s., a po predložení majetkového 
usporiadania. 
 MsZ uznesením č. 309/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo uzatvorenie 
zmluvy so spoločnosťou VNG Slovakia, s. r. o., Bratislava, o odkúpenie 11 692 akcii mesta 
Prievidza v spoločnosti PTH, a. s. 
Hlasovanie: 5 poslancov za, 19 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
 
 

- k bodu 5 - 
Postúpenie práv a povinností mesta Prievidza ako investora – stavebníka k vodnej 

stavbe „Rekonštrukcia kanalizácie na uliciach T. Milkina a J. G. Tajovského 
v Prievidzi“ na Stredoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a.s. 

 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval o návrhu zmluvy 
o postúpení práv a povinností mesta Prievidza ako investora - stavebníka k vodnej stavbe 
„Rekonštrukcia kanalizácie na uliciach T. Milkina a J. G. Tajovského v Prievidzi“  na 
Stredoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a. s., Banská Bystrica. Ing. arch. Vladimír Falat, 
vedúci odboru výstavby a RR, tiež predložil návrh na zriadenie bezodplatného a časovo 
neobmedzeného vecného bremena k pozemkom v k. ú. Prievidza, na ktorých bude stavba 
umiestnená.  

MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, sa informoval, či sa nepripravuje 
projekt na získanie finančných prostriedkov z eurofondov na opravu kanalizácie a kolektory. 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR,  uviedol, že to nie je možné v už 
vybudovaných častiach, ale bola by možnosť realizácie kolektorov v novovybudovaných 
sídliskách. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dodal, že projekt StSVS, a. s., Banská Bystrica, 
je riešený celoplošne a je do neho zakomponované odkanalizovanie 22 obcí v okrese 
Prievidza, rekonštrukcia čističky odpadových vôd v Prievidzi a vybudovanie kanalizácie v 3 
prímestských častiach mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 310/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmluvu o postúpení 
práv a povinnosti mesta Prievidza ako investora. 
Hlasovanie:  31 poslancov za  
 
 
 



 5

- k bodu 6 - 
Petícia občanov proti vybudovaniu bytových domov na ulici Malookružná 

 
  Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že zmluva so 
spoločnosťou PROGRES Bojnice, s. r. o., na výstavbu bytov na Malookružnej ul. bola 
schválená uznesením MsZ č. 316/08 zo dňa 26. 08. 2008 v rámci rozšírenia informačného 
memoranda na výstavbu bytov. Objekty budú 2 a budú postavené na okraji pozemku s tým, 
že v ich blízkosti budú dostavané ihriská a parkovacie miesta. Priestor medzi bytovými 
jednotkami nebude stiesnený, na základe čoho bola vznesená petícia. 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala, že bola na právne 
oddelenie bola doručená petícia obyvateľov bytových domov z Malookružnej ul., a tiež na 
rokovaní jej bola odovzdaná ďalšia petícia od občanov z VVO č. 2, ktorá však nespĺňa 
náležitosti petície. Ale aj toto podanie sa bude brať na vedomie ako vyjadrenie nesúhlasu 
s výstavbou bytových jednotiek v tejto lokalite. V petícií obyvatelia uvedenej lokality vyjadrujú 
nesúhlas s vybudovaním bytových domov, nakoľko výstavba nových bytov by sa nemala 
realizovať medzi existujúcimi obytnými domami, ktoré tak prichádzajú o priestor pre deti 
svojich obyvateľov, ale aj o parkovacie miesta. Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho 
oddelenia, informovala, že aj výstavby bytov aj budovanie detských ihrísk a športovísk je 
verejným záujmom mesta Prievidza. Vzhľadom k tomu, že v meste je akútny nedostatok 
bytov a mesto eviduje v mesiaci september 2009 až 703 žiadostí o pridelenie bytu, záujem 
mesta na vylepšenie bytovej otázky pre mladé rodiny, ktoré sú ekonomickým a iným 
prínosom pre mesto Prievidza a spoločnosť vôbec, má prioritu. V dotknutej lokalite je 
pomerne malá hustota zástavby a nedostatok bytov, tým viac, že daná lokalita výstavbou 
bytov nebude ukrátená ani o detské ihriská ani o parkovacie miesta, pretože o ich výstavbe 
pojednáva aj projekt výstavby. Výstavba predmetných bytov nie je na úkor rozpočtu mesta 
a plne hradená investorom. Náklady na vybudovanie požadovaného ihriska alebo 
športoviska určeného pre deti, by muselo znášať mesto. Výstavba uvedených detských 
zariadení je vzhľadom na súčasné vekové zloženie obyvateľstva v tejto lokalite nemá 
opodstatnenie, a práve výstavba bytových domov by zlepšila vekovú skladbu v tejto lokalite. 
Petícia bola prerokovaná na MsR, ktorá svojim uznesením neodporučila MsZ petícií 
vyhovieť. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval JUDr. Katarínu Macháčkovú, predsedníčku 
VVO č. 2, aby informovala o názore VVO k výstavbe bytových domov na Malookružnej ul. 
JUDr. Katarína Macháčková, predsedníčka VVO č. 2, uviedla, že VVO podporuje výstavbu 
bytových jednotiek v tejto lokalite a pokiaľ bude vybudované aj nejaké detské zariadenie, 
nemajú námietok.  
 MsZ uznesením č. 311/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, nevyhovelo petícií. 
Hlasovanie: 30 poslancov proti 
 
 

- k bodu 7 - 
Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila jednu žiadosť 
o zriadenie vecného bremena a tri žiadosti o majetkovoprávne vyporiadanie, a to:  
 
Žiadosť spoločnosti AZ REAL PD, s. r. o., Prievidza, v zastúpení spoločnosti Progres 
Bojnice, s. r. o., o zriadenie vecného bremena s právom uloženia inžinierskych sietí v 
rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza, parc. č. 
116/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza, k bytovým domom na Malookružnej ulici 
v Prievidzi. 

MsZ uznesením č. 312/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena v prospech vlastníkov bytových domov  na parc. č. 116/1.  
Hlasovanie: 23 poslancov za  
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Žiadosť Vladimíra Javorského, bytom Prievidza, Škarvana 4/52, a Margity Kováčovej, bytom 
Prievidza, Veľkolehotská 1, o doplatenie kúpnej ceny do sumy 250,- Sk/m2 za predaný 
pozemok pod nový cintorín v k. ú. Prievidza, parc. č. 7082/20 vo výmere 8253 m2,  ktorý bol 
prevedený do vlastníctva mesta Prievidza v roku 2006 za kúpnu cenu 123,- Sk/m2.    

MsZ uznesením č. 313/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo doplatenie kúpnej 
ceny do sumy 250,- Sk/m2 za predaný pozemok pod nový cintorín v k. ú. Prievidza, parc. č. 
7082/20 vo výmere 8253 m2,  ktorý bol prevedený do vlastníctva mesta Prievidza 
z vlastníctva Vladimíra Javorského a Margity Kováčovej v roku 2006 za kúpnu cenu 123,- 
Sk/m2, teda doplatenie čiastky 34 791,57 € (1 048 131,- Sk).     
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
Diskusia  pre  občanov  

 
 V rámci tohto bodu rokovania privítal Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, Ing. Rudolfa 
Podobu, primátora mesta Handlová, a odovzdal mu slovo. Ing. Rudolf Podoba, primátor 
mesta Handlová, poďakoval, vedeniu mesta Prievidza, poslancom MsZ a všetkým 
obyvateľom mesta Prievidza, za ich pomoc a podporu pri banskom nešťastí v Bani Handlová  
zo dňa 10. 08. 2009. 
 
 

- k bodu 7 - 
Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 

 
 Po diskusii pre občanov Mgr. Dagmar Jenisová vedúca právneho oddelenia, 
predložila ostatné dve žiadosti o majetkovoprávne vyporiadanie. 
Žiadosť Marty Šturcelovej, bytom Prievidza, Majerníka 292/14, o majetkoprávne vyporiadanie 
nehnuteľnosti pod nový cintorín zámenou pozemkov v k. ú. Prievidza EKN, parc. č. 4176 vo 
výmere 1622 m2 v podiele 1/8, čo predstavuje 203 m2 vo vlastníctve Marty Šturcelovej, za 
časť  pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 4990/1 vo výmere približne 80 m2 vo vlastníctve 
mesta Prievidza. 

MsZ uznesením č. 314/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo majetkoprávne 
vyporiadanie nehnuteľnosti pod nový cintorín zámenou pozemkov. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Ing. Štefana Pekára, bytom Prievidza, Poľná 21, o majetkovoprávne vyporiadanie 
časti pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 5511/28 vo výmere 12 m2 podľa  zamerania 
geometrickým plánom, za účelom zriadenia prístupu do garáže, ktorú chce vybudovať na 
parc. č. 5585, ktorá je v jeho vlastníctve.  

MsZ uznesením č. 315/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zámer mesta 
Prievidza majetkoprávne vyporiadať formou priameho predaja pozemok v k. ú Prievidza, 
parc. č. 5511/36 vo výmere 12 m2, ktorá bola vytvorená odčlenením z parc. č. 5511/28 
geometrickým plánom č. 87/2009, a to za účelom vybudovania prístupu ku garáži na parc. č. 
5585. Všeobecná hodnota pozemku podľa znaleckého posudku č. 13/2009 zo dňa 16. 09. 
2009 znalca Ing. Jozefa Kmeťa je 210,00 € (6 326,46 Sk).  
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu 8 - 

Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
 

Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, v rámci tohto bodu predložila trie 
žiadosti, a to: 

 
Žiadosť  Informačného centra mladých Prievidza, so sídlom v Prievidzi, Tenisová ulica č. 25, 
o zmenu splátkových kalendárov, a to nasledovne: 

a) Splátkový kalendár zo dňa 18.07.2006 (v zmysle Dodatku č.1 ku Kúpnej zmluve č.  
     03/06 zo dňa 04.05.2006): 
     - splátky za obdobie XI./2009 – IV./2010  budú splatné naraz  20.05.2010; 
     - splátky za obdobie XI./2010 – VI./2011 budú splatné naraz 20.05.2011; 
     - ostatné splátky zostanú nezmenené podľa pôvodného splátkového kalendára; 
b) Splátkový kalendár zo dňa 31.01.2008 (v zmysle Kúpnej zmluvy č. 07/08 zo dňa   
     31.01.2008): 
     - splátky za obdobie XI./2009 – IV./2010  budú splatné naraz  20.05.2010; 
     - splátky za obdobie XI./2010 – I./2011 budú splatné naraz 20.05.2011; 
     - ostatné splátky zostanú nezmenené podľa pôvodného splátkového kalendára; 

 MsZ uznesením č. 316/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť 
Informačného centra mladých Prievidza o zmenu splátkových kalendárov podľa žiadosti. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť  Dušana Prístavka, bytom Prievidza, Ul. J. Palárika č. 918/11, o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 2857/61 vo výmere  približne 150 m2, za účelom rozšírenia 
pozemku na výstavbu rodinného domu. 

MsZ uznesením č. 317/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zámer mesta  
Prievidza predať pozemok v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 2857/61 vo výmere podľa skutočného 
zamerania geometrickým plánom so zriadením vecného bremena – práva uloženia 
inžinierskych sietí na predávanom pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby a opravy 
v prospech správcov inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 29 poslancov proti 
 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o stave vyhlásenej verejnej 
obchodnej súťaže, a konštatovala, že dňa 26. 08. sa uskutočnila druhá obhliadka objektu 
a však ani na túto obhliadku sa neprihlásil žiadny záujemca. Následne odporučila, aby bolo 
zrušené pôvodné uznesenie a vyhlásená nová verejná súťaž s novými podmienkami.  

MsZ uznesením č. 318/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predaj 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, objektu hotela Magura na Námestí J. C. Hronského, vrátane 
zariadení, pozemku pod objektom a prislúchajúceho pozemku, formou obchodnej verejnej 
súťaže. Týmto uznesením bolo tiež zrušené pôvodné uznesenie č. 198/09 zo dňa26. 05. 
2009. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
Diskusia  pre  občanov  

 
  Do diskusie pre občanov sa prihlásila obyvateľka mesta Prievidza z Ul. D. 
Makovického č. 8/9, a požiadala o odstránenie hracích automatov z územia mesta, lebo je to 
nešťastie a tragédia pre rodiny. Ďalej žiadala, aby boli alkohol, hracie automaty a tabakové 
výrobky zaradené do kategórie drog. V závere svojho príspevku požiadala o prípravu bytov 
na Ul. Falešníka na odkúpenie pre nájomcov, ktorí si platia nájom. Vstupy do týchto bytov sú 
v dezolátnom stave a SMMP, s. r. o., nemá finančné prostriedky a za 20 rokov nič 
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neinvestovala do vymaľovania týchto vstupov a okolia výťahov. Dodala, že aj slušní Rómovia  
a mladé rodiny s deťmi majú právo žiť v slušnom prostredí. Nemajú peniaze na luxusné byty, 
ktoré sa stavajú napr. v lokalite Slnečné nábrežie. Ak sa tieto byty odpredajú nájomcom, 
všetky opravy a údržba budú zabezpečené z fondu opráv. 
  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že na odstránenie výherných automatov 
z mesta a zaradenie alkoholu, tabakových výrobkov a výherných automatov medzi drogy nie 
je v právomoci mesta, takúto požiadavku je potrebné predložiť predkladateľom zákonov. 
K otázke ohľadom odpredaja bytov na Ul. Falešníka Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
informoval, že odpredaje sú možné a dokonca sa tak už aj deje. Pokiaľ spoločnosť SMMP, s. 
r. o., obdrží aspoň 50% žiadostí od nájomníkov o odpredaj bytov, je možný ich odpredaj. 
Najväčší problém je s neplatičmi, ktorí sa najviac podieľajú na znehodnocovaní a ničení 
vchodov do bytových domov. Mesto nestavia drahé byty, ale výstavba sa realizuje  v rámci 
informačného memoranda na výstavbu bytov v meste a byty stavajú investori.  
 
 

- k bodu 9 - 
Rôzne 

 
Bod č. 1 - Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 223/09 – zmluva o postúpení práv 

a prevzatí  záväzkov so spoločnosťou HBP, a.s. 
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o návrhu zmeny 

uznesenia č. 223/09, ktorým MsZ schválilo uzatvorenie zmluvy o postúpení práv a prevzatí 
záväzkov zo zmluvy o nájme majetku so spoločnosťou HBP, a. s., Prievidza. V zmysle tohto 
uznesenia bol spoločnosti HBP, a. s., Prievidza, návrh zmluvy o postúpení práv a prevzatí 
záväzkov. Spoločnosť HBP, a. s., Prievidza, so skončením svojej činnosti súhlasila, ale 
nesúhlasili s návrhom zmluvy a so spôsobom skončenia vykonávania svojej činnosti ako 
trojstranný právny úkon a následne predložili svoj návrh na skončenie zmluvy Dohodou 
o skončení platnosti nájomnej zmluvy uzatvorenej medzi mestom Prievidza a HBP, a. s., 
Prievidza, na základe ktorého by celú prevádzku, vrátane podnájomných zmlúv 
a pracovných zmlúv prevzalo mesto a to by následne uzatvorilo novú nájomnú zmluvu so 
spoločnosťou CITY ARÉNA, s. .r. o., Prievidza, ktorá by od mesta prevzala všetky záväzky 
spojené s prevádzkou športovej haly. Z dôvodu predloženia tejto ponuky od spoločnosti 
HBP, a. s., Prievidza, sa uskutočnilo stretnutie za účasti štatutárov všetkých 
zainteresovaných strán, na ktorom mesto  vysvetlilo svoj zámer skončiť vzájomné vzťahy 
postúpením práv a prevzatím záväzkov, a to z dôvodu zabezpečenia činností spojených s 
prevádzkou športovej haly na rovnakej úrovni ako za trvania zmluvy. Mesto Prievidza 
zároveň navrhlo, aby z dôvodu účtovne prehľadnejšieho ukončenia rozpočtového obdobia 
bola dohodnutá účinnosť zmluvy od 01. 01. 2010. HBP, a. s., Prievidza, požiadala 
o skončenie zmluvného vzťahu k termínu 30. 09. 2009, nakoľko z dôvodu krátenia príspevku 
došlo k strate na prevádzke  a nechce aby sa táto strata prehlbovala. 

MsZ uznesením č. 319/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
MsZ č. 223/09 zo dňa 30. 06. 2009. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  
 

Bod č. 2 - Informácia týkajúca sa vyučtovávania poskytnutých finančných 
prostriedkov športovými klubmi 

Ing. Milana Dérera, zástupcu primátora mesta, informoval o vyúčtovaní siedmej 
tranže poskytnutých finančných prostriedkov športovému klubu FK Mesto Prievidza.  

MsZ uznesením č. 320/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej  
tranže finančných prostriedkov na rok 2009 vo výške 14 763,00 € pre FK Mesto Prievidza,  
na činnosť klubu. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 2 poslanci proti, 2 poslanci sa zdržali 
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- k bodu 11 - 
Interpelácie poslancov 

 
  Július Urík, poslanec MsZ, uviedol, že vo VVO č. 1 sa rozrastá vandalizmus a to vo 
forme podpaľovania lavičiek a nádob na komunálny odpad. Zaujímal sa, či je to možné riešiť 
exemplárnym trestom. JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že bolo zaznamenané 
podpálenie dvoch lavičiek, jednej prenosnej a jednej pevnej, na základe čoho bolo vykonané 
šetrenie. Príslušníci MsP sa u občanov informovali, či sa na týchto lavičkách zdržiavali 
v minulosti nejaké osoby a či dochádzalo k ich poškodzovaniu. Obyvatelia však vypovedali, 
že nič nevideli a nepočuli, ale nechali sa počuť, že bolo dobré, že tie lavičky zhoreli. Čo sa 
týka podpaľačstva kontajnerov, nedeje sa tak len vo VVO č. 1, ale v celom meste. Bolo 
zaznamenaných zhorených 30 kontajnerov. Pokiaľ nie je páchateľ prichytený pri čine, nedá 
sa nič robiť. Páchateľa musí zachytiť kamera, alebo ho musia usvedčiť svedkovia. 
 

Ako ďalšia svoju interpeláciu vzniesla Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a uviedla, 
že na MsZ dňa  25. 08. 2009 bolo schválené skrátenie pracovného týždňa zamestnancom 
MsÚ, ale mal by sa asi ešte skrátiť, nakoľko niektorí zamestnanci , ako napríklad PhDr. 
Alena Ožvaldová a Mgr. Ľudovít Fábry, sa v pracovnom čase venujú aj iným činnostiam ako 
napríklad organizovanie petičných akcií po úrade  a zbierajú podpisy na kandidátky do VÚC. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že si nevšimol, že by si prednosta MsÚ neplnil 
svoju prácu a nemá pocit, že by za tú dobu čo je zamestnancom mesta niekedy svoju prácu 
zanedbal. Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, dodal, že si nie je vedomý, že by niekedy 
zanedbal svoju prácu a ani nevie o tom, že by on osobne niekde chodil vo svojom 
pracovnom čase a dával niekomu niečo podpisovať.  
 

Július Urík, poslanec MsZ, sa tiež zaujímal ako je to s vysporiadaním pozemkov 
v bývalom areáli ZŠ na Malonecpalskej ul.  Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, 
uviedol, že nemá presné informácie o situácii, ale získa si potrebné informácie a bude 
informovať na MsZ. Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, že vec je 
v riešení, väčšina pozemkov je už vysporiadaná.   
 
 
    

- k bodu 12 - 
Záver 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 29. 09. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
    MUDr. Jozef Loja, CSc.                          Helena Dadíková  
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 07. 10. 2009 
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